

# Nuetswanderung

## Eng Aventure am Häerz vun der Natur

Wat wier wann d'Nuecht net nëmmen d'Feelën vu Liicht wär, mee eng oppen Dier zu enger onerwaarter Welt?

Kommt mat op eng aussergewöhnlech Nuetswanderung, zesumme mat der Famill oder Frënn! Op enger Streck vu ronn 5 km wäerte mir d'Duerf an der Dämmerung verlosse fir an d'Häerz vum Bësch ze tauchen. Am Schied vun de Beem, wäerte mir déi dezente Spuere vun den Déiere verfollegen a déi onsichtbar Zeeche vun der wëller Welt liese léieren.

Andeems Dir d'Spuere vun den Déiere verfollegt, daucht Dir an eng faszinéierend Welt, wou d'Schied a d'Geräischer hier Geheimniser verrodën.

Dëst ass déi perfekt Geleeënheet fir gemeinsam ze staunen an eng flott Zäit zesummen an der Däischtert ze verbréngen. Tëscht Kultur, Ästhetik an ökologescher Immersioun wäert dës Erfahrung lech d'Nuecht an engem ganz anere Liicht weisen ...

Um Enn vun dëser Aventure waart eng kleng Erfrëschung op lech fir den Owend agreabel ofzeschleissen.

Denkt drun lech dem Wiederentsprechend ze kleeden a fest Schong unzedoen.

Kommt mat op en onvergieslechen Ausflug a loosst lech vum Zauber vun der Nuecht iwwerraschen!

**Freides, de 25. Abrëll 2025**  
**em 19:00 Auer**

(Dauer: 2 - 2,5 Stonnen) Start a Schluss um Mirador



activites.steinfort.lu  
Tel.: 39 93 13 1

**Umeldung**  
Max. 25 Participanten

**Inscription**  
Max. 25 participant.e.s.

**Registration**  
Max. 25 participants

## Randonnée nocturne en famille – Une aventure au coeur de la nature

Et si la nuit n'était pas seulement l'absence de lumière, mais une porte ouverte sur un monde insoupçonné ?

Rejoignez-nous pour une randonnée nocturne hors du commun ! Sur un parcours d'environ 5 km, en famille ou entre amis, nous quitterons le village au crépuscule pour plonger au coeur de la forêt. Là, dans l'ombre des arbres, nous suivrons les traces discrètes des animaux et apprendrons à lire les signes invisibles du monde sauvage.

En suivant les traces laissées par les animaux, vous plongerez dans un univers fascinant où ombres et sons vous révéleront les secrets de la faune nocturne. L'occasion parfaite pour s'émerveiller ensemble et vivre un moment hors du temps, bercé par le crépuscule. Entre culture, esthétique et immersion écologique, cette expérience vous fera voir la nuit sous un tout autre jour...

À l'issue de cette aventure, un rafraîchissement convivial vous attend pour clôturer la soirée en douceur.

Pensez à vous habiller en fonction de la météo et à porter des chaussures solides pour un confort optimal.

Venez partager cette escapade inoubliable et laissez-vous surprendre par la magie de la nuit !

**Vendredi, 25 avril 2025  
à 19h00**

(durée : 2-2,5 heures)  
Départ et arrivée au Mirador

## Night walk - an adventure in the heart of nature

What if night was not just the absence of light, but a doorway to an unsuspected world?

As night falls, let yourself be guided through a unique experience combining mystery and discovery! This 5 km night walk, suitable for the whole family, will take you from the village into the depths of the forest, where nature awakens in a new guise.

Following the tracks left by animals, you'll enter a fascinating world where shadows and sounds reveal the secrets of the nocturnal fauna. It's the perfect opportunity to marvel together and enjoy a timeless moment, lulled by the sounds of dusk. A blend of culture, aesthetics and ecological immersion, this experience will make you see the night in a new light...

At the end of this adventure, a convivial refreshment awaits you to bring the evening to a gentle close.

Remember to dress for the weather and wear comfortable footwear.

Come and share this unforgettable adventure and let the magic of the night surprise you!

**Friday, 25 April 2025  
at 7pm**

(duration: 2-2.5 hours)  
Departure and arrival at Mirador

